
Polska stara się o zgodę na dopłaty do przechowywania mięsa
14.12.2006.


14.12.2006 (Rzeczpospolita) - Polska podejmuje starania, by uzyskać od Komisji Europejskiej zgodę na
dopłaty do przechowywania półtusz w prywatnych chłodniach oraz na dopłaty do eksportu produktów
mięsnych do krajów trzecich - poinformował na konferencji prasowej wicepremier, minister rolnictwa
Andrzej Lepper. Lepper spotkał się z producentami trzody chlewnej i drobiu w związku z problemami na
tych rynkach. Chodzi o nadprodukcję, która spowodowała znaczny spadek cen skupu tych zwierząt.
Lepper zaznaczył, że ministerstwo wystąpiło "już dawno" do KE w sprawie dopłat do przechowywania
mięsa, ale jeszcze nie ma decyzji. Zapewnił, że podczas wizyty w Brukseli - w najbliższy wtorek -
podejmie rozmowy w tej sprawie. (ak, PAP) 
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